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THIS INSTRUCTION BOOKLET CONTAINS IMPORTANT SAFETY INFORMATION. PLEASE READ AND KEEP FOR FUTURE REFERENCE.

If you're having difficulty, our friendly
customer team is always here to help. 
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INSTALLATION
INSTRUCTIONS

Punching bag x1pc1

Kick Zone x1pc2

Base Connector x1pc3

Sandbag base x1pc4

Rubber sucker x12pcs5

Before You Start

Please read all instructions carefully.

Retain instructions for future reference.

Separate and count all parts and hardware.

Read through each step carefully and follow the proper order.

We recommend that, where possible, all items are assembled near to the area in 
which they will be placed in use, to avoid moving the product unnecessarily once 
assembled.

Always place the product on a flat, steady and stable surface.

Keep all small parts and packaging materials for this product away from babies 
and children as they potentially pose a serious choking hazard.

FR

Veuillez lire attentivement toutes les instructions.

Conservez les instructions pour vous y référer ultérieurement.

Vérifiez toutes les pièces et les accessoires.

Lisez attentivement chaque étape et suivez l’ordre correct.

Nous recommandons que, dans la mesure du possible, tous les produits 
soient assemblés à proximité de la zone où ils seront utilisés, afin d’éviter tout 
déplacement inutile du produit une fois assemblé.

Placez toujours le produit sur une surface plane et stable.

Conservez toutes les petites pièces de ce produit et les matériaux d’emballage 
hors de portée des bébés et des enfants, car ils pourraient présenter un risque 
d’étouffement.

Avant de Commencer
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Spanner x1pc6
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Screws x12pcs
Φ8x16mm



Cross High Side Kick

Middle Side Kick

Knee and Elbow Hit

Low Side Kick

Warm 
Prompt:
There is a tray 
at the bottom, 
please do 
not kick

Install the      suction cup in the screw hole position of the       bottom of the 
bucket base ( the suction cup with cardboard under the pad, do not
directly adsorb on the ground to avoid moving difficulties)

STEP 1

Fill the base with water or sand to stabilize the base and cover it
with a black lid

STEP 2

Align the upper part of the sandbag with the screw holes         of the base, 
install and tighten the 12 link screws        with a tool Spanner          in turn.

STEP 3

Insert the       upper sandbag into the        lower base

STEP 4

Select the right place to place the sandbag, installation is complete

STEP 5

Note: When moving sandbags, please insert a small card under the
suction cup so that the suction cup and the ground after the separation
in the move, do not hard to avoid damage to the suction cup

MATTERS NEEDING ATTENTION

PRACTICE METHOD
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Step One: Align the 12 suction cups with the screw holes under the base.

Step Two: Fill the base with sand or water. It is recommended to fill it all 

with sand or add sand to two-thirds of the base volume blended with 

some water , then press the top cover.

Step Three: Place the sandbag on the base, align with the hole position, 

tighten the screws, and the installation is complete.

ASSEMBLY

◆ Sandbag cover can be cleaned regularly with leather care solution.

◆ For long term non use, please collapse and wrap into plastic bag or 

other dirt proof packing. Store in cool dry places, avoid overexposure to 

sunlight causing discolor or aging.

◆ Regularly change punching spots, do not always hit the same area.

◆ Not applicable to watery or undulant surface.

◆ Wipe off dirt with wet cloth(no hotter than 104OF), then dry it.

MAINTENANCE

◆ When you need to move the stand, please insert something thin and 
hard like playing cards into cups to dissipate suctions for easy rolling 
away. Please do not pull up by force.
◆ Children should play under the supervision of adults.

CAUTION

INSTALLATION
DES INSTRUCTIONS

Sac de boxe x1pc1

Zone de coup de pied x1pc2

Connecteur de base x1pc3

Base de sac de sable x1pc4

Ventouse en caoutchouc x12pcs5

Clé x1pc6
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Vis x12pcs
Φ8x16mm



Traverser Coup de pied latéral haut

 Coup de pied latéral au milieu

Conflit du genou et du coude

Coup de pied latéral bas

Bons
Conseils:

Il y a un plateau 
en bas, ne 
donnez pas 
de coup de 
pied

Installez la ventouse        dans la position du trou de vis du fond de la base      
      du seau (la ventouse avec du carton sous le tampon, ne s'adsorbe pas 
directement sur le sol pour éviter les difficultés de déplacement)

ÉTAPE 1

Remplissez la base avec de l'eau ou du sable pour stabiliser la base et 
recouvrez-la d'un couvercle noir

ÉTAPE 2

Alignez la partie supérieure du sac de sable avec les trous de vis de la 
base        , puis utilisez la clé à outils       pour installer et serrer les 12 vis     .

ÉTAPE 3

Insérez le sac de sable        supérieur dans les 4 bases inférieures      

ÉTAPE 4

Choisissez un endroit approprié pour placer le sac de sable et l'installation 
est terminée

ÉTAPE 5

Lorsque vous déplacez le sac de sable, veuillez insérer une petite carte 
sous la ventouse pour séparer la ventouse du sol après le déplacement, 
ne forcez pas pour éviter d'endommager la ventouse

PRÉCAUTIONS REMARQUES:

MÉTHODE DE PRATIQUE
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Instructions De Retour / Réclamation De Dommages

Dans le cas où un retour est requis, l'article doit être retourné dans sa boîte 
d'origine. Sans cela, votre retour ne sera pas accepté.

NE PAS jeter la boîte/l'emballage d'origine.

Prenez une photo des marquages de la boîte.

Prenez une photo des dommages (le cas échéant).

Envoyez-nous un e-mail avec les images demandées.

Une photo des marquages (texte) sur le côté de la boîte est requise au cas où 
une pièce serait nécessaire pour le remplacement. Cela aide notre personnel à 
identifier votre numéro de produit pour s'assurer que vous recevez les bonnes 
pièces.

Une photo des dommages est toujours requise pour déposer une réclamation et 
obtenir rapidement votre remplacement ou votre remboursement. Assurez-vous 
d'avoir la boîte même si elle est endommagée.

Envoyez-nous un e-mail directement depuis le marché où votre article a été 
acheté avec les images ci-jointes et une description de votre réclamation.
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In case a return is required, the item must be returned in original box. Without this 
your return will not be accepted.

DO NOT discard the box / original packaging. 

Take a photo of the box markings.

Take a photo of the damaged part (if applicable).

Send us an email with the images requested.

A photo of the markings (text) on the side of the box is required in case a part is 
needed for replacement. This helps our staff identify your product number to 
ensure you receive the correct parts.

A photo of the damage is always required to file a claim and get your replacement 
or refund processed quickly. Please make sure you have the box even if it is 
damaged.

Email us directly from marketplace where your item was purchased with the 
attached images and a description of your claim.
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Return / Damage Claim Instructions

Instructions De Retour / Réclamation De Dommages

Étape 1 : Alignez les 12 ventouses avec les trous de vis sous la base.
Étape 2 : Remplissez la base avec du sable ou de l'eau. Il est recom-
mandé de remplir le tout avec du sable ou d'ajouter du sable aux deux 
tiers du volume de base mélangé avec de l'eau, puis d'appuyer sur le 
couvercle supérieur.
Étape 3 : Placez le sac de sable sur la base, alignez-le avec la position 
du trou, serrez les vis et l'installation est terminée.

ASSEMBLAGE

◆ La housse de sac de sable peut être nettoyée régulièrement avec une 
solution d'entretien du cuir.
◆ S'il ne sera pas utilisé pendant une longue période, veuillez le plier et 
le mettre dans un sac en plastique ou un autre emballage anti-sale. 
◆ Conservez dans un endroit frais et sec pour éviter la décoloration ou 
le vieillissement causé par une surexposition au soleil.
◆ Changez régulièrement les points de frappe, ne frappez pas toujours 
la même zone.
◆ Ne s'appliquez pas aux surfaces aqueuses ou ondulées.
◆ Essuyez la saleté avec un chiffon humide (pas plus chaud que 
104°F/40°C), puis séchez-le.

ENTRETIEN

◆ Lorsque vous avez besoin de déplacer le support, veuillez insérer 
quelque chose de fin et dur comme des cartes à jouer dans des tasses 
pour dissiper les ventouses pour un roulement facile. Veuillez ne pas tirer 
de force.
◆ Les enfants doivent jouer sous la surveillance d'adultes.

AVERTISSEMENT
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